
Zápis 
z jednání představenstva a KK SVPZP, o.s.  dne 24.5.2012 v Černošicích 

 
 
 

Přítomni: Adlová, Dvořáková, Jakubský, Jura,  Kotíková, Krůdlová, Tichá, Tichý 
 
 
Jednání zahájila a řídila pí Dvořáková. 
 
 
Informace o stavu jednání s MZ/VZP: 

-dle představ p. Jelínka je nutné předjednání na VZP, poté se obrátit na MZ. Vyjádřena obava ze 
snížení ceny el. vozíků, snížení úhrad obecně a vyřazení levnějších položek. Sk. 7 si vyžaduje tvrdé 
připomínkování. Doplatky nutné řešit jednotným způsobem – buď procentem nebo finanční částkou, 
nelze směšovat (zavádějící). Nejbližší jednání – 5.6. na VZP ke sk. 4,5. Konstatováno, že definování 
ZP u sk.4 bylo velmi dobré a výstižné, mělo by se vrátit. Rovněž by bylo žádoucí zrušit status RL u 
punčoch 2. kompr. třídy. 20.6. – schůzka k materiálům MZ. 
 

Organizační záležitosti: 
-doplnění představenstva – navržena dr. Rejmontová, bude předloženo čl. schůzi; 
-interní volby – do fce předsedkyně jednomyslně zvolena pí Dvořáková, místopředsedkyně ing. 
 Kotíková; 
-čl. schůze by se měla konat 14.6., pí Karešová ověří, zda bude volný sál. 
 
 
Odborná diskuse k dalším problémům: 
- DPH – souč. návrh předpokládá 21%. V zemích EU je DPH u ZP řešena různě; členové se pokusí  
získat konkrétní příklady (např. SRN) jako podklad pro případnou argumentaci; 
- ing. Kotíková informovala o postupu při výběrových řízeních na plošiny, schodolezy apod., 
organizovaných dle pokynů MPSV. Přístup úřadů je nekompetentní a neumožňuje precizní specifikaci 
návrhů zařízení (není kontakt s konkrétním klientem); 
- nutnost vyjasnit, že 25% obch. přirážky se nevztahuje na cenu zboží na faktuře, ale v ceníku; 
- BVV – p. Kotík informoval o jednání na  GŘ BVV s tím, že podmínky jsou pro většinu nepřijatelné; 
samostatný Rehaprotex v podzimním termínu i přes nabízené „slevy“ se konat nebude. SVPZP 
doporučuje jarní termín a jiné podmínky. Ing. Menšíková navrhla  výstavní výbor (z různých členů a 
složek), prezidentem p. Kotík, který předpokládá (oprávněně), že v takovém okruhu nelze dospět 
k reálným závěrům. První jednání bude 30.5. 2012 
 
 
Součinnost s Asociací: 
-části jednání se zúčastnili pp. Kopeček a Mašek ke společným problémům; k přihlašování výrobků a 
hlášení nežádoucích příhod by mělo MZ dát podklady. V této věci se společně obrátíme na MZ – 
Vrubel, v případě, že nebude reagovat, přímo na ministra; 
-i nadále je snaha o účelnou spolupráci; případné obavy o „přetahování“ členů nejsou na místě, neboť 
čl. základny vycházejí z jiných podmínek; 
-ing. Tichý informoval o své rezignaci na f-ci v Asociaci; koordinátorem spolupráce bude p. Kotík. 
 
 
 
Závěr: děkujeme ing. Tichému za útulný azyl a pí. Karešové za vzorný servis. 
 
 
 
 
Zapsala: Adlová, 24.5.2012 
 


